
PROJE BEDELİ
150 MİLYON DOLAR 

Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Öz-
çelik ile Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-

hittin Böcek'in dayanışması ile merkezde arıt-
ma sorunu çözülüyor. Otogarda bulunan arıt-
ma tesisinin yanındaki 21 dönümlük arsaya
yeni bir arıtma yapılabilmesi için Büyükşehir

Belediyesi'ne tahsis onayı alan Başkan Özçe-
lik, projenin bugünkü maliyetinin 4 milyar
TL'yi bulacağını açıkladı. 

ÖZÇELİK’İN
SEÇİM VAATLERİNDEN 

‘Mevcut arıtmadaki kokunun nedeni  8 yıl-
dır çalışmayan filtreler’ diyen Başkan
Özçelik, "O bölgede yeraltına Büyük-

şehir Belediyesi arıtma
yapacak, üstüne biz oto-
park yapacağız. Alanya’ya

yakışır bir park ortaya çı-
kacak. O parkın altında
boş kalan yerler de otopark
planlanacak." dedi � 2’DE
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Kerim TOKSÖZ

� 4’TE
Su çok mu pahalı?

MÜDÜRLER İLE GÖRÜŞTÜ
Sosyal Güvenlik Kurumu İl Müdürü Ali Du-
ru’yu makamında ağırlayan Başkan Erdem,
iş dünyasının SGK’da yaşadığı sorunları
gündeme getirip, çözümü için talepleri iletti.
Vergi Dairesi Müdürü Alp'i ziyaret eden Erdem,
Vergi Dairesi Başkanlığı ile Defterdarlıkların
birleştirilmesi sürecini de görüştü. 

MASADA ALANYA VARDI 
Alanya Sanayici ve İş İnsanları Derneği (AL-
SİAD) Başkanı Emrah Cezirioğlu ve yönetimini
ziyaret eden ALTSO Başkanı Erdem, "İş bir-
liği içerisinde gerçekleştirmeyi planladığı-
mız projelerimiz ile ilgili görüş alışverişinde bu-
lunup, Alanya’mızın genel sorunları ve çözüm
önerilerimizi değerlendirdik" dedi.      �4’TE

ALTSO'da yoğun gündem
Sektörlerin sorunlarının çözümü için Alanya-Ankara arasında mekik dokuyan ALTSO Başkanı Eray Erdem, Antalya ve Alan-
ya bürokrasisi ve STK'lar ile uyum içinde çalışarak, iş dünyasının problemlerinin jet hızıyla çözülmesine katkı sunuyor.

ALTI ARITMA USTU PARK
Alanya'nın arıtma sorununu çözmek üzere yapılması düşülen 21 dönümlük arsanın Büyükşehir'e tahsisi için meclisten yetki alan Başkan
Özçelik, "Büyükşehir Belediyesi 4 milyar TL'lik yatırım yapacak. Yerin altına Büyükşehir arıtma yapacak, üstüne biz park inşa edeceğiz" dedi 

Osman Tarık Özçelik 

MECLİSTEN
NOTLAR 

� Alanya Belediyesi
Cihanbeyli, Çaycu-
ma ve Bucak Bele-
diyelerini kardeş
olarak seçti. 
� Alanya’da desibel
ölçüm hizmetinin
Çevre ve Şehircilik
Bakanlığı tarafından
yapılması için gör-
evin iadesine karar
verildi. 
� Alanya Belediyesi
Kasım ayı meclisi
yeni hizmet bina-
sında yapılacak. 
� Alanya Belediyesi
stratejik planı AK
Parti’nin çekimser
CHP, MHP ve İYİ
Parti’nin evet oyları
ile kabul edildi.

Cebinden
karşılıyor
Alanya’nın Polon-
ya’daki kardeş
şehri Wodzislaw-
Slaski’deki 52’inci
Wodzislaw-Slaski
City Days Festiva-
li ile Almanya’daki
kardeş şehir Glad-
beck’in Elma Fes-
tivali’ne katılacak
olan Başkan Öz-
çelik, yurt dışı se-
yahat ücretini be-
lediye kasasından
değil, kendi cebin-
den ödeyecek.
Yurt dışına gide-
cek personeller
hariç meclis üye-
leri de giderleri
ceplerinden öde-
yecek. � 2’DE

Başkan Özçelik, çöp toplama ve taşıma
hizmeti hususunda yaptığı açıklama-
sında ‘Alanya Belediyesi’nin toplanan
çöplerin terfi merkezine taşınması hu-
susunda Antalya Büyükşehir Belediye-
si’nden kaynak istedik’ dedi.    � 2’DE

Çöp
taşımaya
formül

Alanya’da
yeni arıtma 

sonrası bölge 
böyle olacak

Cumhurbaşkanı Erdoğan, par-
tisinin kongre takviminin 4
Eylül'de başlayacağı, ilk kon-

grenin 12 Ekim itibarıyla ilçe-
lerde yapılacağı yönündeki ka-

rarı imzaladı. AK Parti İlçe Kongresi'nin de
yapılacağı tarih de İl Başkanlığı'nın alacağı

karara göre netleşecek. Mevcut İlçe
Başkanı Mehmet Şarani Tavlı'nın
aday olup olmayacağı ya da kimle-
rin aday çıkacağı konusu da AK
Parti’nin gündeminde. � 4’TE

AK Parti kongreye gidiyor

Mehmet Şarani Tavlı

AK Parti Alanya İlçe Kongresi, 12 Ekim ile 1 Ocak
arasında belirlenecek bir tarihte yapılacak.

Mardin'in Dargeçit İlçesi'nde hain sal-
dırıda şehit olan Emniyet Amiri İbrahim
Halil Aksoy, Garnizon Şehitliği'nde şe-
hadetinin 9'uncu sene-i devriyesinde
dualarla anıldı. Aksoy için Kuran-ı Kerim
okunması ve dua edilmesinin ardından
mezarına karanfil bırakıldı.          � 3’TE

Şehidimiz unutulmadı

Uçak fiyat-
larının yük-
sek olması
ve üniversi-
te tercihi ve
kayıt dö-

nemlerinde öğrencileri  otobüs-
lere yöneltti. Öğrencilerin uçak
yerine otobüsü tercih etmesi
Alanya Otogarı'nın da
canlanmasına neden
oldu. Alanya Otogar Mü-
dürü İsmail Gülerce "Ey-
lül ayı ortasına kadar bü-
tün otobüslerimiz
dolu. Ek seferler açı-
labilir." dedi  � 5’TE

Otogarda eğitim hareketliliği

İsmail Gülerce

Şehrimizi 3. ligde temsil
eden Alanya 1221 FK, yeni se-

zonun ilk maçını Pazar
günü deplasmanda Yozgat
Belediyesi Bozokspor ile oy-

nayacak. İlk maçı kaza-
nıp, lige iyi bir başlangıç

yapmak istediklerini
söyleyen Başkan Le-

vent Uğur, "Hede-
fimiz ligde kalmak"
dedi.        �11’DE

Trabzonspor ile anlaşan Alanyaspor
Teknik Direktörü Fatih Tekke, Bordo
Mavili yönetimin bu anlaş-
madan son anda vazgeçme-
si ile hayal kırıklığına uğra-
dı. Tekke'nin "Benimle anla-
şıp, son anda vazgeçilme-
si hoş olmadı. Bu yapıla-
nı asla unutamam" de-
diği öğrenildi. � 11’DE

Fatih Tekke'nin
hayali suya düştü

Fatih Tekke

İlk maç ilk heyecan

Levent Uğur
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Belediye Meclis Salonu'nda ger-
çekleştirilen Eylül Ayı Meclis
Toplantısı Belediye Başkanı Os-

man Tarık Özçelik’in açılış konuşma-
sı ile başladı. Özçelik seçimlerin üze-
rinden 5 ay gibi bir zaman geçtiğini ha-
tırlatarak, “Bu süreç içerisinde birin-
ci önceliğimiz olan, halkımızın ve
şehrimize ziyarete gelenlerin yaşam
kalitesini arttırmak adına çalışmalar
yapmak oldu. Yoğun bir yaz döneminin
devamını hep beraber izliyoruz. Alan-
ya halkımızın ve misafirlerimizin ken-
dilerini güvende hissetmeleri için tak-
sicilerle, otobüsçülerle, restorancılar-
la, barcılarla ve birçok esnaf arka-
daşlarımızla toplantılar yaptık. Alan-
yamızın belli bir kalitenin üzerine
çıkmış bir şehir olmasını nasıl sağ-
layacağımızı tartışmaya başladık.
Memnuniyetle görüyorum ki bütün
esnafımız bizimle aynı fikirde. Alan-
ya’yı daha güzel bir şekilde daha ka-
liteli bir hale getirmek istiyoruz. Bu
da bizim önümüzü açıyor” dedi.

“BARINAKTA 
ÇALIŞIYORUZ’ 

Başkan Özçelik,
“Balıkçı Barı-
nağı’nda, Ba-
lıkçılar Koo-
peratifi ile
ortaklaşa ça-
lışmalarımız
devam ediyor.
Birlikte yeni
güzellikler ya-

ratacağımıza
inanıyorum.

Naula Antik
Kenti’nde
turizm adı-
na temiz-
lik çalış-
malarımız
sürüyor ve

bir ay daha sürecek. Alanya’nın hem
doğusunda hem batısında asfalt ça-
lışmalarımız var. Bundan sonra biraz
daha hızlanarak, metre ve metreka-
releri büyüterek asfalt sezonunu biti-
rinceye kadar çalışmalarımız süre-
cek. Doğalgaz için kazı çalışmaları baş-
ladı. Hatların döşenmesi ve testleri bit-
tikten sonra açılan yerleri hızlıca tek-
rar asfaltlayarak yolumuza devam et-
mek istiyoruz.’ diye konuştu. 

“FAHİŞ FİYATA 
MÜDAHALE EDERİZ”

Başkan Özçelik İki tane bakkal dük-
kânın yan yana açılmasına izin ver-
meyeceklerini belirttiği ‘İki tane tuha-
fiyenin yan yana açılmasını istemiyoruz,
iki tane restoran vardır, birisi Çin ye-
meği yapar birisi Adana yapar. O konu
ayrı ama temel olarak aynı işletmele-
rin yan yana olup birbirleri ile rekabet
edip, kazançlarını düşürmesini iste-
miyoruz. Hiçbir esnafın fiyatına ka-
rışmak gibi bir düşüncemiz yok ama
hizmet fiyat oranında vatandaşımızın
veya misafirimizin kazıklanmasına da
müsaade etmeyeceğiz.” dedi.  

“ALANYA’NIN 
ARITMA SORUNU 

ÇÖZÜLECEK”

Alanya Belediye Meclisi’nde
gündeme gelen önemli konu-

lardan birisi mülkiyeti  Alanya Be-
lediyesine arıtma yerinin yeni
bir arıtma tesisi yapılması amacı
ile Antalya Büyükşehir Belediye-

si’ne tahsisi edilmesi hususu idi. Alan-
ya Otogar arkasındaki arıtma tesisinin
iyileştirilmesi ve yeni bir arıtma ya-
pılması için bölgede bulunan arazinin
Antalya Büyükşehir Belediyesine tah-
sis edilmesi ile ilgili oylamada MHP
red, AKP ve İYİ Parti çekimser oyu kul-
landı. CHP Meclis üyelerinin oy çok-
luğu ile arıtma yerinin tahsisi kabul
edildi. Arıtmalarının durumu ve arıt-
maların yeterli çalıştırılması ilgili soru
ve söylemler üzerine açıklama yapan
Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık
Özçelik, ‘Göreve geldiğimiz günden
beri en önemli konumuz arıtmayı bu-
radan dışarıya alabilmek. Benim se-
çimden önceki vaatlerim arasında da
bu da var. Biz konuştuk, konuşuyoruz
ve ön çalışmalarına başladılar.’ dedi.
Özçelik, arıtma sorununun geçmiş dö-
nem belediyeleri arasında yeterli an-
laşma sağlanamadığı için hızlıca çö-
züme kavuşturulamadığını belirterek
şu açıklamayı yaptı: “Arıtma konu-
sunda ön çalışma başladı. Tahsis için
bana yetki verirseniz Alanya'nın nüfus
gelişimine bağlı olarak 30-40 yıllık
arıtma sorunu üç buçuk dürt yıl için-
de 2 ayrı tesisle çözülmüş olacak. Bu
süreye kadar olan kısım içinde Bü-
yükşehir Belediyesi hali hazırdaki arıt-
manın tamir, tadilat için 450 milyon-
luk bir ihaleye çıkıyor. Hedef Şubat ayı
civarında bu işlemlerin bitmesi. He-
pimiz Alanya’da yaşıyoruz, hepimiz
aynı sıkıntıyı yaşıyoruz. Sıkıntının ön-
cesini de görmek lazım. Önceki dö-
nemde bu yerler tahsis edilseydi bu sı-
kıntı çekilmeyecekti. Hiç sebeplerini

söyleyip ben po-
lemiklere gir-
mek istemiyo-
rum. Verilse iyi
miydi iyiydi, şim-
diye yapılır mıy-
dı yapılırdı, bu
kokuları ve söy-
lediğiniz o gö-
rüntüleri yaşar-
maydık yaşa-
mazdık. O gö-
rüntülerin ta-
mamını arıtma-
dan pompalan-
madığını da he-

pimiz aşağı yukarı biliyoruz. Eski be-
lediye döneminde bu yerin tahsis edil-
meyeceği ve kültür merkezi yapılaca-
ğı söylendi ama önden söylendiği için
bu karar çıkmamış.’ dedi. 

“ARITMA YER ALTINA
ALINARAK ÜZERİNE
PARK YAPILACAK”

Başkan Özçelik, “Mevcut arıtmadaki
kokunun nedeni filtreler yaklaşık 8 yıl-
dır çalışmıyor. Şimdi oraya iki tane ayrı
arıtma sistemi kurulacak ve yerin altı-
na kurulacak. Çok kaba tabir yerin altı
Büyükşehir Belediyesi’nin üstü Alanya
Belediyesi’nin olacak. Yerin üstü yol se-
viyesinde olacak ve bizim projemiz
olan park olacak. Orası yukarıdan ba-
kıldığında bir arıtma görmeyeceksi-
niz, Alanya’ya yakışır bir park göre-
ceksiniz. O parkın altında boş kalan yer-

lere de otopark planlanacak. Bunun bil-
gisini önden kaba şekliyle verecek. Bu
arıtma tesisi yeni sistemlerle yapılacak
bugün ki fiyatlarla 4 milyar TL civarında
olacak ancak faaliyete geçene kadar TL
bazında bu fiyat değişebilir. 150 milyon
liralık dolarlık bir yatırım ile yeraltı arıt-
maları yapılacak.” dedi.

SEYAHAT
MASRAFLARINI 

KENDİLERİ
KARŞILAYACAK 

Alanya Belediyesi’nin Polonya’daki
kardeş şehri Wodzislaw-Slaski’deki
52’inci Wodzislaw-Slaski City Days
Festivali ile Almanya’daki kardeş şeh-
ri Gladbeck’in Elma Festivali’ne, Be-
lediye Başkanı Osman Tarık Özçelik,
Başkan Danışmanı Abdurrahman Açı-
kalın ve ALTAV Yönetim Kurulu Üye-
si Gökçe Aydoğan Ergün, tüm vize ve
yurt dışı seyahat masraflarını kendileri
karşılayarak katılacak. Yine Alanya'nın
Litvanya’daki kardeş şehri Silute’de
gerçekleşecek Balık Çorbası Festiva-
li’ne ise Belediye Başkan Yardımcısı
Murat Levent Koçak, Belediye Meclis
Üyesi Kenan Ersoy ve ALTAV Yönetim
Kurulu Üyeleri Alper Genceli de yurt
dışı seyahat ve vize masraflarını ken-
dileri karşılayacak.  

ALANYA 
ULUSLARARASI 
CAZ FESTİVALİ

Alanya Uluslararası Caz Günleri’nin
farklı boyuta taşınması ve biraz daha
genişlemesi için isim değişikliği yapıl-
ması da karara bağlandı. Organizas-
yonun ismi  Alanya Uluslararası Caz
Festivali olarak oylandı. Konuyla ilgili
bilgi veren Belediye Başkan Danışmanı
Abdurrahman Açıkalın, Alanya Caz
Günleri’nin geçmişte kalan 18 yılı
için emeği geçenlere teşekkür ederken
‘26-29 Eylül'de yapacağımız 19. Alan-
ya Uluslararası Caz Festivali bugün İs-
tanbul’dan sonra en uzun soluklu ve
kesintisiz yapılan festivaldir. Alanya-
mızın değerine değer katmak için bi-
zim çok büyük bir önem verdiğimiz or-
ganizasyondur. Bu seneden itibaren bir

hafta olarak düşünüyor ve önümüz-
deki yıllarda tüm sahil bandında büyük
bir coşkuyla kutlamak istiyoruz.’ dedi. 

ALANYA 
BELEDİYESİ’NE 

KARDEŞ 
BELEDİYELER 

Nevşehir’e bağlı Derinkuyu ve Kon-
ya’ya bağlı Cihanbeyli, Zonguldak’a
bağlı Çaycuma ilçesi ve Burdur’a bağ-
lı Bucak ilçeleri ile Alanya Belediye-
si’nin kardeş belediyesi olması konu-
sunda da mecliste karar alındı. 

ALANYA’NIN 
STRATEJİK PLANI 

MECLİSTE 
GÖRÜŞÜLDÜ

Meclis'te 2025-2029 Stratejik Planı
gündem maddesi olarak görüşüldü.
Belediye Başkan Yardımcısı Servet
Ünlü, “Stratejik plan yasal zorunlu-
luktur. Biz de göreve geldikten sonra
başkanımızın talimatıyla stratejik plan-
lama sürecini başlattık’ diyerek süreç
hakkında bilgiler verdi. Doç. Dr. Mus-
tafa Koçancı Meclis Üyelerini bilgi-
lendirdiği açıklamasında “Çalışmayı
sürdürürken katılımcılık ilkesini esas
aldık. Bu katılımcılık üzerine bir al-
ternatif veri toplama teknikleri geliş-
tirdik. Bu bağlamda 83 farklı STK ile
odak grup görüşmeleri yaptık. Bu-
nun yanı sıra tematik değerlendirme
formları, açık uçlu görüşme formları
ve kapalı uçlu anket çalışması yaptık.
Önceliklendirme ve puanlama çalış-
ması da yaptık.’ dedi.  Meclis Üyeleri-
nin stratejik planla ilgili görüşlerini bil-
dirmesinin ardından Başkan Özçelik,
soruları yanıtladı. 2025-2029 Alanya
Belediyesi Stratejik Planı AK Parti’nin
çekimser, diğer partilerin Evet oyu ile
kabul edildi. Öte yandan Alanya Be-
lediyesi ile Antalya Büyükşehri Bele-
diyesi arasında devam eden çöp taşı-
ma hizmetinin bedellendirilmesi ko-
nusunda da Başkan Özçelik meclise
bilgi verdi. Meclis oturumu dilek ve te-
mennilerin ardından 1 Ekim'de yeni-
den toplanmak üzere tamamlandı. 

� Sabiha TATLIYER

Osman Tarık Özçelik

Arıtma yeraltına inecek 
Alanya Belediyesi Eylül Ayı Meclis Toplantısı, Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik Başkanlığında gerçekleş-
tirildi. Belediye Meclis Salonu’nda yeterli çoğunluğun katılımı ile gerçekleşen toplantı yaklaşık 3 saat sürdü. 
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Mardin’in Dargeçit
ilçesinde uğradığı
hain saldırı sonucu
şehit olan İbrahim
Halil Aksoy şehadeti-
nin  9'uncu yılında da
unutulmadı. Şehit
Aksoy, Alanya Garni-
zon Şehitliği’nde bu-
lunan kabri başında
dualarla anıldı. 

Aksoy’un sene-i dev-
riyesi için düzenle-

nen anma törenine Alanya Kayma-
kamı Fatih Ürkmezer, Alanya Bele-
diye Başkanı Osman Tarık Özçelik,
siyasi parti ve STK temsilcileri katıldı.
Aksoy için Kuran-ı Kerim okunma-
sı ve dua edilmesinin ardından me-
zarına karanfil bırakıldı. 

� Haber Merkezi

Şehit Aksoy dualarla anıldı
Alanya İlçe Emniyet Müdürlüğü’nde de uzun yıllar görev yapan şehit Emniyet Ami-
ri İbrahim Halil Aksoy şehadetinin 9'uncu sene-i devriyesinde dualarla anıldı.

İlçede 2 gündür etkisini gös-
teren yağış bu sabah saatle-
rinde yerini güneşli havaya bı-

raktı. Ortaya çıkan güneşli hava-
yı fırsat bilen yerli ve yabancı ta-
tilciler soluğu dünyaca ünlü Dam-
lataş, Kleopatra ve Keykubat plaj-
larında aldı. Hava sıcaklığının
32, deniz suyu sıcaklığının 30,
nem oranının yüzde 63 ölçüldü-
ğü ilçede tatilciler, denize girdi.
Bazı turistler ise kumlarda gü-
neşlenirken bazıları da müzik
dinleyip kitap okudu. Sahilde yü-
rüyen çiftler, deniz yataklarıyla
açılarak güneşlenen turistler ve
kumsalda oynayan küçük ço-
cuklar ise renkli görüntüler oluş-
turdu. Bazı tatilciler ise tekne tur-
larına çıkarak Alanya’nın doğal

güzelliklerini denizden seyretme
fırsatı buldu.
Meteoroloji yetkilileri, ilçede sı-

cak havanın etkisini önümüz-
deki günlerde de sürdüreceğini
bildirdi. � İHA

Kamunun topluma yansı-
yan yüzü olan zabıtalar
her yıl 1-7 Eylül tarihle-

rinde Zabıta Haftası’nı kutluyor.
Ülkemizde 1826 yılı belediye-
lerde zabıtaların kuruluş yıldö-
nümü olarak kabul edilirken,

Eylül ayının ilk haftası da Zabıta
Haftası olarak kutlanıyor. Gazi-
paşa Belediye Başkanı Meh-
met Ali Yılmaz, Başkan Yar-
dımcısı Necdet Ali Şirin ile bir-
likte Zabıta Haftası dolayısıyla
Gazipaşa Belediyesi Zabıta Mü-
dürlüğü’nü ziyaret etti. 

"ÖZVERİLİ 
ÇALIŞMALARINIZ
İÇİN TEŞEKKÜR

EDERİM"

Gazipaşa Belediye Başkanı
Mehmet Ali Yılmaz, zabıta ola-

rak görev yapan mesai arka-
daşlarının haftasını tebrik etti.
Personeliyle sohbet eden Baş-
kan Yılmaz, "Büyük bir özve-
riyle, çabayla çalıştığınızı bili-
yoruz. Ben hepinize Gazipaşa
halkı adına yaptığınız özverili ça-
lışmalar için teşekkür ediyo-
rum. Yaptığınız tüm çalışmala-
rı, attığınız tüm adımları Gazi-
paşa Belediyesi personeline ya-
kışır biçimde yaptığınızı biliyo-
ruz. Sizlere kazasız belasız gö-
revler diliyorum. Siz kıymetli
mesai arkadaşlarımızın Zabıta
Haftası’nı kutluyorum" şeklin-
de konuştu. � Gazipaşa Bele-
diyesi / Bülten

A
lanya İlçe Emniyet Müdür-
lüğü tarafından genel trafik
uygulaması yapıldı. Yapı-

lan uygulamalarda 443 araç kont-
rol edildi. 128 araç ve sürücüye
312 bin 562 TL cezai işlem uy-
gulanan denetimde12 araç tra-
fikten men edildi. Ekipler dene-
timlerin aralıksız süreceğinin al-
tını çizdi.  � Kerim TOKSÖZ

Alanya Emniyeti’nin yaptığı de-
netimde 128 araç ve sürücü-
ye 312 bin 562 TL cezai iş-
lem uygulanırken, 12 araç
da trafikten men edildi. 

Yangın Toslak Mahallesi’nde
meydana geldi. Ketenlik So-
kaktaki çöp dökülen alanda

yangın çıktı.İhbar üzerine böl-
geye, itfaiye, orman işletme ve
Alanya Belediyesi ekipleri sevk
edildi.Yangın, ekiplerin çalışma-
sıyla söndürüldü. Yangında yak-
laşık 10 dönüm alan zarar gördü.
Jandarma olayla ilgili inceleme
başlattı. � Kerim TOKSÖZ

Toslak Mahallesi'nde
bulunan çöplük alan-
da yangın çıktı. Yan-
gında 10 dönümlük
alan zarar gördü.

Çöplük alanda yangın

Kaza, Belek turizm merkezi yolu üzeri otogar kav-
şağında akşam saat 23.30 sıralarında meydana
geldi. Evren Yavuz isimli yayaya, otobüs termi-

naline gitmek için yolun karşısına geçmek istediği sırada
G.B.Y.'nin kullandığı otomobil hızlı bir şekilde gelerek
çarptı. Kaza sonrası ihbar üzerine olay yerine sağlık ve
polis ekipleri sevk edildi. Yaralanan Evren Yavuz yapı-
lan ilk müdahalenin ardından hastaneye kaldırılırken
durumunun ağır olduğu öğrenildi. Kazaya karışan oto-
mobil sürücüsü G.B.Y., ifadesi alınmak üzere polis mer-
kezine götürüldü. Kazayla ilgili inceleme başlatıldı.

KARŞIDAN KARŞIYA GEÇİYORDU

Öte yandan kaza anı güvenlik kamerası tarafından sa-
niye saniye kaydedildi. Görüntülerde, Yavuz'un yolun
karşısına geçeceği sırada sağından gelen arabadan sa-
kındığı, ardından yoluna devam ettiği sırada solundan
gelen otomobilin hızla çarpmasıyla metrelerce hava-
ya uçması yer aldı. � İHA

Serik'te otobüs terminaline gitmek için yolun kar-
şısına geçmek isteyen yayaya otomobil çarp-
tı. Yaya çarpmanın etkisiyle metrelerce hava-
da savrulduktan sonra yere düştü. Kaza anı gü-
venlik kamerası tarafından anbean kaydedildi.

Feci kaza: 

Yaya metrelerce havaya uçtu

Otomobil su kanalına uçtu: 

1 ağır yaralı
Seyir halindeyken direksiyon hakimiyetini kaybeden oto-
mobil su kanalına uçtu. Kazada 1'i ağır 3 kişi yaralandı.

Kaza Soğukpınar Mahalle-
si’nde meydana geldi.
N.S. (54) kontrolündeki

07 NAU 84 plakalı otomobil, sü-
rücüsünün direksiyon hakimi-
yetini kaybetmesi sonucu vira-
jı döndüğü sırada yolun sağın-

da bulunan su kanalına devril-
di. Kazada araç sürücüsü ile
araçta bulunan M.S. (31) ve
Y.H.S.(38) yaralandı. Kazayı gö-
ren çevredeki vatandaşlar du-
rumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne
bildirdi. İhbar üzerine bölgeye

sevk edilen sağlık ekiplerince ya-
ralılar hastaneye kaldırıldı. Ya-
ralılardan N.S. ve M.S’nin sağ-
lık durumunun iyi olduğu öğ-
renilirken,  Y.H.S’nin ise haya-
ti tehlikesinin devam ettiği be-
lirtildi. � Sabiha TATLIYER

Gazipaşa Belediye Başkanı Mehmet Ali Yılmaz, Zabıta Haftası dolayısı ile Gazipaşa Belediyesi
Zabıta Müdürlüğü personelini ziyaret etti. Zabıta Müdürlüğü Hizmet Birimini ziyaret eden Yıl-
maz, Zabıta Teşkilatının 198. kuruluş yıldönümünü kutlayarak personeline kolaylıklar diledi.

Başkan Yılmaz Zabıta Haftasını kutladı

Güneşli havayı fırsat bildiler
Kentte 2 gündür etkisini gösteren yağışlı havanın ardından ortaya çıkan
güneşli havayı fırsat bilen yerli ve yabancı tatilciler soluğu plajlarda aldı.
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Su temel gıdadır. Su olmaz-
sa olmazdır. Su hayattır.
Su olmazsa isyan ederiz,

olursa da kıymetini bilip, doğru dü-
rüst kullanmayız.  Su zammı üze-
rinden sosyal medyada tartışmaları
görüyor, duyuyorum. 

Bu tartışmalar aldı başını gidi-
yor

Antalya Büyükşehir Belediye
Başkanı Muhittin Böcek'in suya
verdiği zam halen yerini koruyor. 

Kimisi suya zammı çok buluyor,

kimisi de yerinde ve isabetli bir ka-
rar diyor. 

Her insanın eleştiri yapmaya ve
eleştirmeye hakkı vardır doğal ola-
rak. 

Eleştirene neden eleştiriyorsun
deme lüksümüz de hakkımız da
yok. 

Bazıları zam sonrası gelen fatu-
raları yüksek buluyor, bazıları da
normal karşılıyor. 

Zam sonrası ilk fatura ile de ta-
nışma imkanım oldu. 

Zam sonrası 68 ton su kullanmı-
şız. Bu 68 ton suyun 61 tonunu ilk
kademe, 7 tonu da ikinci kademe-
den faturalandırıldığını gördüm. 

İlk kademeden faturalanan 61

ton suyun tonu 5 lira 11 kuruşa ge-
lirken, ikinci kademeden gelen 7
ton suyun tonu da 12 lira 59 kuru-
şa geliyor. 

Yani 68 ton suyun her tonu 5
lira 88 kuruşa denk geliyor. 

Kırsalda su kullanan ve üç ay-
dan üç aya gelen bir faturanın
bana göre pahalı olmadığına inanı-
yorum. 

Çünkü 1 ton su 5 liraya geliyor-
sa bu da normaldir. 

Bugün markete gidip, 0.5'lik bir
su alsak ödeyeceğimiz para en dü-
şük 5 TL'dir. 

Bir şişe suya 5 TL öderken, hiç

rahatsızlık duymuyorsak 1 ton suya
5 TL öderken de rahatsızlık duy-
mamamız gerekiyor. 

Onun içinde Muhittin Böcek'e
su üzerinden yapılan eleştirilerin
haklılık payı olabilir ama su borusu
ve malzemelerine gelen zammı, iş-
çiliği de düşünürsek hak vermemiz
gerektiğine de inanıyorum. 

Su üzerinden Muhittin Böcek'e
saldıranlar, elektriğe, doğalgaza,
mazota, gıda ürünlerine gelen zam-
mı da bir göz önüne almalarında
fayda var. 

Benden bugünlük bu kadar.
Hadi kalın sağlıcakla.

Su çok mu pahalı?

C
umhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan başkanlığında dün
yapılan MKYK toplantısının

ana gündem maddesi kongre tak-
vimiydi. Edinilen bilgilere göre,
toplantıda Teşkilattan Sorumlu Ge-

nel Başkan Yardımcısı Erkan Kandemir, kongre ha-
zırlıklarıyla ilgili yaptığı sunumda, bu sürece iliş-
kin yürütülecek takvimi sundu.

KONGRE TAKVİMİ 
4 EYLÜL'DE BAŞLAYACAK

Planlanan takvime göre AK Parti'de kongre tak-
vimi 4 Eylül'de başlayacak. İlk kongreler ise 12
Ekim itibarıyla belde ve ilçelerde yapılacak. Ni-
san sonuna kadar il kongrelerinin tamamlanması,
2025'in Mayıs ayında da büyük kongrenin ya-
pılması planlanıyor.

BÜYÜK BİR DEĞİŞİM 
YAŞANACAK

Cumhurbaşkanı Erdoğan, partideki ve kamuoyun-
daki değişim tartışmalarına "Bizim belirlediğimiz tak-
vimde ve zeminde olacak" yorumu getirmiş ve bü-
yük kongreyi işaret etmişti. Kongreler ile birlikte hem
il-ilçe yönetimlerinde, hem de parti yönetiminde
önemli oranda değişime gidilmesi bekleniyor.

PARTİ VİTRİNİ GENÇ 
KADROLARDAN OLUŞACAK

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın özel-
likle 2028 seçimlerini de dikkate
alarak MKYK'da değişime gide-
ceği ve parti vitrininin daha genç
kadrolardan oluşturacağı ifade
ediliyor. Erdoğan, bugüne kadar

hem kongre sürecinde hem
de seçim sürecinde
mevcut kadrolarından
yüzde 50'den fazlasını
değiştirme yoluna git-
mişti. AK Parti kaynak-
larına göre, önümüz-
deki kongrede daha
yüksek oranda bir de-
ğişimin olmasına kesin
gözüyle bakılıyor. 
� (HABER MERKEZİ)

Başkanlığı döneminde Alan-
ya'nın sorunlarını iletip, çö-
zümü için efor sarf eden

Alanya Ticaret ve Sanayi Odası
(ALTSO) Yönetim Kurulu Başkanı
Eray Erdem, bir yandan Alanya-
Ankara arasında mekik dokurken,
diğer yandan Antalya ve Alanya bü-
rokrasisi ile görüşmeler yaparak, iş
dünyasının sorunlarının çözümü
noktasında yoğun bir çalışma ya-
pıyor. Sosyal Güvenlik Kurumu İl
Müdürümüz Ali Duru’yu dün ALT-
SO'da ağırlayan Başkan Erdem,
"Müdürümüze iş insanlarımızın
SGK’dan taleplerini anlatıp, SGK
mevzuatları üzerine değerlendir-
melerde bulunduk" dedi. 

ALANYA'YI 
MASAYA YATIRDI

Yönetim Kurulu Üyeleri Cem Öz-
can, Hasan Yeniacun ve Kadir Ha-
cıkadiroğlu ile birlikte Alanya Sa-

nayici ve İş İn-
sanları Derneği
(ALSİAD) Baş-
kanı Emrah
Cezirioğlu ve
yönetimini zi-
yaret eden
ALTSO Başka-
nı Erdem, "İş
birliği içerisin-
de gerçekleş-
tirmeyi planla-
dığımız proje-
lerimiz ile ilgili
görüş alışveri-
şinde bulunup,
Alanya’mızın

genel sorunları ve çözüm önerile-
rimizi değerlendirdik" dedi. 

İŞ DÜNYASININ 
TALEPLERİNİ 

İLETTİ 

Görevine yeni başlayan Alanya Ver-
gi Dairesi Müdürü Burak Alp’i zi-
yaret ederek, başarılar dileyen
ALTSO Başkanı Erdem, "Defter-
darlıklar ile vergi dairesi başkan-
lıklarının tek çatı altında birleşti-
rilmesi ile ilgili olarak da müdürü-
müzden bilgiler aldık. Bilindiği gibi
01 Eylül’de yürürlüğe giren yeni ka-
rarname ile Antalya Defterdarlığı
ve Antalya Vergi Dairesi Başkanlı-
ğı; Gelir İdaresi Başkanlığına doğ-
rudan bağlı Antalya Defterdarlığı-
na dönüşmüştü. İş insanlarımı-
zın taleplerini de iletme fırsatı
bulduğumuz Müdürümüze çalış-
malarında başarılar dilerim" diye
konuştu. � (KERİM TOKSÖZ)

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Antalya
Milletvekili Aykut Kaya, Akdeniz Üniversi-
tesi'ne yeniden atanan Rektör Özlenen Öz-

kan’ı ziyaret ederek hayırlı olsun dileklerini ilet-
ti. Milletvekili Kaya, "Sayın Rektörümüzle yaptı-
ğımız görüşmede, Akdeniz Üniversitemizin “Araş-
tırma Üniversitesi Adayı” olduğunu öğrendik. Bu
konuda çalışmaların hızla devam ettiği bilgisini
aldık. Bu önemli gelişmenin Antalyamız için
faydalı olacağına inanıyor, şimdiden hayırlı olsun
diyoruz. Antalyamızın, Antalyalı hemşehrilerimizin
ve öğrencilerimizin yararına olacak her çalışma-
da Sayın Rektörümüzün yanında olmaya devam
edeceğiz" dedi. � (KERİM TOKSÖZ)

AÜ Rektörü Özlem Özkan'ı ziyaret ederek,
yeniden atanmasından dolayı tebrik eden
CHP Antalya Milletvekili Aykut Kaya,
"Antalyamızın, Antalyalı hemşehrileri-
mizin ve öğrencilerimizin yararına olacak
her çalışmada Sayın Rektörümüzün ya-
nında olmaya devam edeceğiz" dedi 

'Rektör Özkan'ın yanındayım'

AK Parti kongreye gidiyor
Cumhurbaşkanı Erdoğan, AK Parti'yi 8. Olağan Büyük
Kongre'ye götürecek kararı imzaladı. AK Parti'de kon-
gre takvimi 4 Eylül'de başlayacak, ilk kongreler 12 Ekim
itibarıyla belde ve ilçelerde yapılacak. Nisan sonuna
kadar il kongrelerinin tamamlanması, 2025'in Mayıs
ayında da büyük kongrenin yapılması planlanıyor.

Recep Tayyip Erdoğan

Alanya'da fuar hazırlığı başladı
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası (ALTSO) Başkanı Eray Erdem, 07-09 Kasım 2024 tarihlerinde İstanbul Fuar Mer-
kezi’nde gerçekleştirilecek olan Türk Ticaret Fuarı öncesi Alanya’daki ilgili STK Yöneticilerini bir araya getirdi

ALTSO’da gerçekleşen top-
lantıya ALTSO Başkanı Eray
Erdem’in yanı sıra ALTİD

Başkanı Burhan Sili, Alanya Zira-
at Odası Başkanı Tahir Göktepe,
Alanya Avokado Üreticileri Birliği
Başkanı Hilmi Sevilgen, Alanya
Muz Üreticileri Birliği Başkanı
Mustafa Şenli, Emlak Profesyo-

nelleri Dernek (TTPP) Başkanı
Emre Kodal, ALTSO Başkan Yar-
dımcısı Yakut Nazlı Benal, ALTSO
Yönetim Kurulu Üyeleri Hasan Ye-
niacun, Cem Özcan, Adil Memiş,
Kadir Hacıkadiroğlu, ALTAV Yö-
netim Kurulu Üyesi Can Som,
MÜTBİR Yönetim Kurulu Üyesi
Mevlüt Görücü, Alanya Keçiboy-

nuzu Üreticiler Birliği Yönetim Ku-
rulu ve ALTSO Meclis Üyesi Meh-
met Hatipoğlu, ALSİAD Yönetim
Kurulu ve ALTSO Disiplin Kuru-
lu Üyesi Ali Orkan ve Alanya Ziraat
Odası Yönetim Kurulu Üyesi Ha-
lil Başaran katıldı. 

“FUAR LANSMANI
ALTSO’DA GERÇEK-

LEŞTİRİLECEK”

Toplantıyı değerlendiren Başkan
Erdem, 13 Eylül’de fuar ile ilgili
ALTSO’da lansman toplantısı ger-
çekleştireceklerini ifade ederek,
“7-9 Kasım 2024 tarihlerinde İs-
tanbul Fuar Merkezi’nde gerçek-
leştirilecek olan Türk Ticaret Fua-
rı öncesi odamızda istişare top-
lantısı gerçekleştirdik. Alan-
ya’mızdaki turizm, tarım, emlak ve
inşaat sektörlerinin temsilcileri
ile gerçekleştirdiğimiz toplantıda;

Alanya’mız olarak tek çatı altında
fuara katılımımızı görüşüp, 13
Eylül 2024 Cuma günü odamızda
düzenlenecek olan fuar lansmanı
konusunda değerlendirmelerde
bulunduk” dedi. 

“ORTAK AKIL İLE
HAREKET 

EDİYORUZ”

Başkan Erdem, Alanya’nın tüm di-
namikleri ile birlikte ortak akıl ile
hareket ettiklerini belirterek,
“Alanya olarak tek çatı altında fu-
arda yer aldığımız takdirde iş in-
sanlarımız standımızı kullanarak
yüz yüze ikili görüşmeler gerçek-
leştirip, iş fırsatlarını değerlendi-
rebilecekler. Alanya’mızın tüm di-
namikleri ile birlikte, güç birliği içe-
risinde çalışmaya devam edeceğiz”
diye konuştu. 

� (ALTSO BASIN BÜLTENİ)

Erdem hız kesmiyor
SGK İl Müdürü Ali Duru'yu ağırlayıp, iş dünyasının taleplerini dinleyen ALTSO Başkanı Eray
Erdem, ALSİAD Yönetim Kurulu ile buluşarak, Alanya'nın sorunlarını masaya yatırdı. Erdem,
Vergi Dairesi Müdürü'nü de ziyaret ederek, iş insanlarının taleplerini iletme imkanı buldu 



Üniversitelerin açılmasına sayılı günler kala Türkiye’nin dört bir
yanından Alanya'ya gelecek ve gidecek olan öğrenciler oto-

garlarda yoğunluk oluşturdu. Yüksek uçak fiyatlarının kar-
şısında öğrenciler havayolunu değil karayolunu tercih etti.
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Üniversite tercih so-
nuçlarının açık-
lanmasıyla birlikte

Alanya’da hareketlilik
başladı. Okulların açıl-
masına sayılı günler
hem Alanya dışına gi-
decek hem de Alan-
ya’ya gelecek öğrenci-
ler otogarın yolunu
tuttu. Uçak biletleri-

nin fiyatlarının da artma-
sından dolayı otobüs öğ-
rencilere daha cazip geldi. 

HAVAYOLU CEP
YAKTI, OTOGAR

FULL ÇEKTİ

Yüksek uçak biletlerinin kar-
şısında öğrencilerin otobüsleri

tercih ettiğini belirten Alanya
Otogar Müdürü İsmail Gü-
lerce, "Üniversite döneminin
başlamasıyla otogar canlandı.
Eylül ayı ortasına kadar bütün
otobüslerimiz dolu. Ek se-
ferler açılabilir. Fiyatlar da şu
anda oldukça uygun olduğu
için öğrenciler bu fırsatı ka-
çırmak istemiyor” dedi. 

� Sabiha TATLIYER

Otogara öğrenci akını

İsmail Gülerce

Türk Kızılay Alanya Şubesi,
Alanya'da okuyan ve ihtiyacı
olan bütün öğrencilerin ya-

nında olmak için burs başvurusu alı-
yor. En önemli kriterin en çok ihti-
yaç sahibi olan öğrencileri destek-
lemek olduğunu belirten şube yet-
kilileri öğrencileri 2-16 Eylül tarih-
leri arasında başvuru işlemlerini ta-
mamlamaya davet etti.

NAKDİ, GİYİM
VE GIDA 
DESTEĞİ 

Şube tarafından başvu-
ru yapan ve başvurusu
onaylanan öğrencilere
nakdi, giyim ve gıda alan-
larında destek sağlana-
cağı belirtildi.  

HAYIRSEVER-
LERE ÇAĞRI 

Şube Başkanı Mehmet Dikici, “Türk
Kızılayı Alanya Şubesi olarak ihtiyaç
sahibi öğrencilerimize yardım eli
uzatıyoruz. Bu süreçte maddi man-
evi her alanda desteklerimizi sür-
dürüyoruz.  Bu sebeple öğrencile-
rimizi eğitim sürecinde alacakları
destek için başvuru yapmaya, ha-
yırseverlerimize de destek çağrı-
sında bulunuyoruz” dedi. 

BAŞVURU İÇİN
GEREKLİ ŞARTLAR 

Başvuru sırasında; Sosyal inceleme
tespit formu, sosyal yardım başvu-
ru formu, açık rıza formu, öğrenci
kimlik fotokopisi, öğrenci belgesi
yeni tarihli, vukuatlı aile nüfus ka-
yıt örneği, yerleşim yeri ve adres bel-

gesini Alanya Otogarı karşısında
bulunan Kaptan Apartmanı giriş ka-
tındaki Türk Kızılay Alanya Şube-
si'ne teslim ederek burs başvurusu
yapılıyor. Şube telefon numarası
olan 0 538 277 09 44'ten adres bil-
gisi alınacağı, başvuruların 2 Eylül
ile 16 Eylül 2024 tarihleri arasında
15 gün boyunca yapılacağı belirtil-
di. � Sabiha TATLIYER

FİKRİ MÜLKİYET
HAKLARI 

ANLATILDI

Eğitimde, akademisyenle-
re TÜBİTAK’ın sunduğu
destek programları hak-

kında kapsamlı bilgi verilirken,
proje oluşturma ve başvuru aşa-
maları detaylarıyla ele alındı.
Ayrıca, üniversitelerde üretilen
akademik bilginin sanayi ile
işbirliği yaparak nasıl somut so-
nuçlara dönüştürülebileceği
üzerinde durularak, bu süreç-
lerde fikri mülkiyet haklarının
korunması ve lisanslama stra-
tejileri hakkında da önerilerde
bulunuldu.

YOL GÖSTERİCİ
BİLGİLER 
AKTARILDI

Eğitimin bir diğer önemli başlı-
ğı ise girişimcilik ve şirketleşme
süreçleriydi. Akademisyenlerin,
geliştirdikleri yenilikçi fikirleri
nasıl ticarileştirebilecekleri ve bu
süreçte karşılaşabilecekleri fır-
satlar ve zorluklar üzerinde du-
ran Özge Elmas, katılımcılara yol
gösterici bilgiler sundu. Elmas,
görüşlerinde şunları ifade etti:
“Akademik bilginin sanayi ile
buluşturulması, ülkemizin tek-
nolojik ve ekonomik kalkınma-
sında büyük bir rol oynamakta-
dır. Bu süreçte TÜBİTAK gibi ku-

ruluşların sunduğu destek prog-
ramları, hem araştırmacıların
projelerini daha ileriye taşıma-
sına hem de üniversite-sanayi iş-
birliğinin güçlenmesine katkı
sağlamaktadır. Akademisyenle-
rimize bu konularda rehberlik
etmek ve proje süreçlerinde
yanlarında olmak bizim en bü-
yük hedefimiz.”

HEDEF 
PROJELERİ 

SOMUTLAŞTIRMAK

Bu tür etkinliklerin üniversitenin
araştırma kapasitesini ve sana-
yi ile işbirliğini güçlendirdiğini
vurgulayan Prof. Dr. Güner,
“Akademisyenlerimizin projele-
rini ulusal ve uluslararası are-
nada daha fazla destekle buluş-
turarak, bilimsel bilgi birikimi-
mizin topluma katkısını artır-
mayı amaçlıyoruz. Bu doğrultu-
da, Teknoloji Transferi Ofisi’mi-
zin düzenlediği bu tür bilgilen-
dirici etkinlikler, akademik araş-
tırmaların somut projelere dö-
nüşmesi için önemli bir fırsat su-
nuyor. Üniversite olarak, aka-
demik araştırmaların ticarileş-
mesi, fikri mülkiyet haklarının
korunması ve girişimcilik eko-
sisteminin güçlendirilmesi ko-
nularında her türlü desteği sağ-
lamaya devam edeceğiz” ifade-
lerini kullandı. 
� Alanya Üniversitesi Bülten

S
o s y a l
medya
ve You-

Tube plat-
formları üze-
rinden asılsız

iddialar, iftiralar ve yanlış bilgilerin kamuo-
yuna ulaşmasına RTÜK engel olacak. Lisans
almadan gerçekleştirilen haber yayıncılığı,
sokak röportajı,  program yayıncılığı vb. uy-
gulamalara yeni düzenleme ile sıkı denetim
getirileceğini açıklayan RTÜK Başkanı Ebu-
bekir Şahin, “BTK veya YouTube üzerinden
bu röportajları hep uyardık. Gördük ki çeki
düzen vermek şöyle dursun, global anlam-
da yayın yapan haber programlarından
sonra verilmeye başlandı. Sokak röportaj-
larına ve YouTube’a düzen getirilecek” dedi.

RTÜK tarafından kamuoyuna yapılan açık-
lamada, “Zaman zaman gerek ulusal tel-
evizyonlarda tespit ettiğimiz gerekse bazı
sosyal medya mecralarında yayınlanan “So-
kak Röportajları” veya “Vatandaşın Görüşü”
gibi çeşitli adlarla sunulan halk mülakatları,
kamuoyunu manipüle edici yönüyle evren-
sel basın meslek ilkeleri ile basın etik de-
ğerlerine aykırılık teşkil edecek boyutlara
ulaşmıştır. Ekonomik ya da siyasi yönlen-
dirmeler yapmak amacıyla “Sokağın sesi” adı
altında masumane bir formatta pazarlanan
röportajlar, ancak ve ancak yayıncısının öz-
nel fikrini destekleyen görüşler olarak dikkat
çekmektedir. Sadece verilmek istenen me-
saj doğrultusundaki görüşlerin yer aldığı rö-
portajlarda, sanki genelin sesiymiş veya
toplumun büyük bir kesiminin görüşüymüş
gibi yansıtılan vatandaş fikirleri, nesnellikten
uzak, maksatlı yönlendirici tarafıyla dezen-
formasyona yol açmaktadır. Bu tarz yanıltı-
cı röportaj teknikleri, kitleleri bilinçli olarak
etki altına almak amacıyla kullanılmaktadır.
Bilhassa yeni medya platformlarındaki bu tür
yayıncılık faaliyetleri ve paylaşımlar, görsel
yayıncılık alanında faaliyet gösteren Anaya-
sal bir kurum olan RTÜK’ün takibindedir.
RTÜK, kitleleri sosyolojik çatışmalara sevk
eden bu tip yayın faaliyetleriyle alakalı gör-
sel yayıncılık ilkeleri kapsamında gerekli ça-
lışmaları yapmakta ve sürdürmektedir” söz-
lerine yer verildi. 

LİSANS ALMAK ZORUNDA
KALACAKLAR

“Sokak röportajlarına düzen getirilecek”
RTÜK Başkanı Ebubekir Şahin, “Normal bir
röportajdaki kurallar neyse burada uygula-
yacağız. Çalışmalarımızı yaptık. Dikkat et-
meleri gerekecek. İftira atmayacaklar, yan-
lış bilgi, doğruluğu tartışılır bilgi veremeye-
cekler.  YouTube'da da hiçbir içeriğe bugü-
ne kadar müdahale etmedik. Kişisel yayın-
lar hariç tüm yayınlar RTÜK denetimindedir.
Yeni dijital mecralar da Türk kanunlarına uy-
mak zorunda. Lisans almak zorundalar.
YouTube üzerinden haber yapanlar, program
yapanlar RTÜK'ten lisans almak zorunda ka-
lacaklar. Türkiye'de yayıncıyı garanti altına alan
çok iyi yönetmeliklerimiz var. Dünyanın en iyi-
lerinden birisiyiz” dedi. � Haber Merkezi

Son beş yılda hızlı artan konut fi-
yatları, satışların düşmesiyle yerini
yavaşlamaya bıraktı. Yükselen kre-

di faizleri ve nakdi olanların birikimle-
rini mevduat faizine yatırması bu dur-
gunluğun başlıca nedenleri arasında yer
aldı. Ülkede ve Dünya’da yaşanan olay-
lar da gayrimenkul sektörünü doğrudan
etkiledi. Son olarak da yabancılara yö-
nelik yapılan yasalar Alanya’da sektörü
sonu bilinmez bir krize sürükledi. Kriz-
den dolayı Alanya’da proje yapamayan
müteahhitler rotasını Dubai, Tayland
Yunanistan gibi ülkelere çevirdi. 

YILBAŞINI 
BEKLİYORLAR 

Alanya Müteahhit-
ler Birliği Başkanı
Mustafa Küçüker
Alanya’da ki krizden
kurtulamayan fir-
maların buna mec-
bur olduğunu söyle-
yerek,"Krizden dola-
yı herkes alternatif
pazar arayışına girdi.
Dubai ,Yunanistan,
Tayland gibi ülkelere

yönelim çok fazla oldu. Bu konuyla il-
gili görüşmeleri yaptık. Yılbaşından önce
düzenleme yapılmasını bekliyoruz. Dü-
zenlemenin ardından herkesi yeniden
Alanya’ya çekmek için elimizden geleni ya-
pacağız” dedi. � Sabiha TATLIYER

RTÜK harekete geçti
Radyo ve Televizyon Üst Kurulu, sokak
röportajları ve video platformu YouTu-
be'a ilişkin yeni bir düzenleme getirecek.
Bu düzenleme ile sokak röportajı, You-
Tube üzerinden yayıncılık yapanlar da ar-
tık lisans almak zorunda kalacak. 

Ebubekir Şahin

Kızılay Alanya öğrencilerin yanında
Türk Kızılay Alanya Şubesi Alanya’da okuyan üniversite öğrencilerine eğitim desteği sağlayacak. 

Mehmet Dikici

Yatırımcılar rotayı
Dubai'ye çevirdi

Gayrimenkul sektöründe ya-
şanan çöküşün ardından mü-
teahhitler ve yatırımcılar rota-
yı Dubai ve Yunanistan'a çevirdi. 

Mustafa Küçüker

Akademisyenlere TUBİTAK desteği
Alanya Üniversitesi Teknoloji Transferi Ofisi tarafından düzenlenen etkinlikte, aka-
demisyenlere TÜBİTAK destek programları ve proje başvuru süreçleri hakkında su-
num gerçekleştirildi. Eğitmen Özge Elmas’ın gerçekleştirdiği sunumda, özellikle pro-
je destekleri, üniversite-sanayi işbirliği, fikri mülkiyet hakları ve lisanslama, girişimcilik
ve şirketleşme gibi akademik dünyada büyük önem taşıyan konular ele alındı.
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ETHEM 
KAYGISIZ

HER ŞEYE RAZIYIM

Seni her hatırladığımda, yüreğim kanar

Gönlüm her yerde, seni düşünerek arar

Beni böyle görenler, halime hep  yanar

Ben senin aşkın için, her şeye  razıyım

Seni her gördüğümde, gözlerim kararır

Bakacak gücüm olmaz, yüreğim daralır 

Dayanamam o sevgine, benzim  sararır 

Ben senin sevgin için, her şeye razıyım

Sen  yanıma  gelince,  efkarım  dağılır  

Garip gönlüme,  mis  kokuların yayılır

Kalbim, güzelliğine  dayanmaz bayılır

Ben senin sevdan için her şeye razıyım

Sen yanımda iken, gönlüm gençleşiyor

Biz  istemesek de, sevgimiz  birleşiyor 

O güzelim gönlünle, gönlüm  eşleşiyor

Ben senin gönlün için her şeye razıyım

Sen benim gönlümdeki tek güzelimsin 

Yaşadığın müddetçe, her an özelimsin  

Onca güzeller içinde,  tek  sevgilimsin

Senin  gibi  güzelle, ölmeye  razıyım

Akdeniz Bölgesinin en büyük sa-
nayi, sitelerinden biri olan Ak-
deniz Sanayi Kooperatifi, piya-

sanın ihtiyaç ve beklentilerine göre 208
dükkandan oluşan yeni bir merkezi ha-
yata geçiriyor. Mayıs ayında Antalya
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek'in katılımlarıyla temeli atı-
lan Akdeniz Modern Sanayi Sitesi'nin
dükkanları hızla yükseliyor. Kepez Be-
lediye Başkanı Mesut Kocagöz, Kepez'e
yeni iş alanları ve aynı zamanda bin-
lerce kişiye istihdam kapılarını açacak
olan Akdeniz Modern Sanayi Sitesi'ni
ziyaret etti. Başkan Kocagöz, inşaat ala-
nını gezmeden önce, Akdeniz Sanayi
Sitesi Kooperatifi yönetimiyle bir ara-
ya geldi. Kooperatif Başkanı Mehmet
Öztürk ve yönetimiyle sabah kahval-
tısında buluşan Başkan Kocagöz, es-
nafın istek ve taleplerini dinledi, so-
rularını yanıtladı.

AKDENİZ SANAYİ 
SİTESİ ESNAFINA 

TEŞEKKÜR

Başkan Kocagöz, 31 Mart yerel seçimle-
rindeki desteklerinden dolayı Akdeniz Sa-
nayi Sitesi esnafına teşekkür etti. Talih-
siz bir kaza sonucu haksız bir şekilde 2
ay boyunca cezaevinde kaldığını hatırla-
tan Başkan Kocagöz, “O süreçte bütün
insanlarımız sadece Kepez değil, Antal-
ya değil, Tüm Türkiye'deki tepkileri gör-
düm. Adaletsizlikleri, insanların isyan-
larını gördüm. Halan bakıyorum, sosyal
medyaya O süreçte, Türkiye'nin dört bir
tarafından karşı çıkmışlar. Bu bana gu-
rur verdi. Şahsım olarak değil, bu mille-
tin bir mensubu olmaktan dolayı gurur
duydum” dedi. 31 Mart Yerel seçimleri-
ne değinerek sözlerini sürdüren Başkan
Kocagöz, “Biz bu seçimi kazandık. Emin

olun bu seçimi iyi insanlar kazandı. Ke-
pez gibi bir yerde, 30 yıldır hiçbir sol par-
tinin almadığı bir yerde seçimi kazandık.
Hepiniz bu konuda destek oldunuz. Oy
vermeyenler de önümüzdeki seçimlerde,
yaptığımız hizmetleri görerek bizlere oy
vereceklerdir. Hizmet ve samimiyet çok
önemli Benim tek dileğim bize inanların,
güvenenlerin başlarını öne eğdirme-
mek” diye konuştu.

“YÖNETİM ŞEKLİMİZ,
ORTAK AKIL”

Akdeniz Sanayi Sitesi'nde çok emekle-
rinin olduğunu ve yapılanlardan her za-
man çok daha iyisini yapmak istedikle-
rine değinen Başkan Kocagöz, “Benden
önceki dönem onu yaptı diye, onu yok et-
mek istemem. Bu Türkiye'deki siyaset-
te bir hastalıktır. Kepez'de
de öyle olmuştur. Örneğin
Mısır Çarşısını, Tek Sar-
nıç Parkını biz yaptık, ba-
kın ne hale geldi. Bundan
önceki güzel yapılan hiz-
metleri biz alkışlayaca-
ğız. Kötü olanları düzel-
teceğiz. Bunu tek başı-
mıza yapmayacağız. Be-
nim sizden ricam Ke-
pez'e hepiniz bir belediye
başkanı gibi bakın. Yolda
kaldırım bozulmuş, su

basmış, işgal var, hepiniz bir belediye baş-
kanı gibi bakın. Benim asla kibirim yok-
tur, egom yoktur. Yanlışların ve eksikle-
rimi söyleyene teşekkür ederim ve onu
düzeltirim. Hep beraber ortak aklı oluş-
turursak, Kepez'de Antalya'nın en iyisi
olur. Türkiye de örnek bir yer oluruz. Bu-
nun için gecemizi gündüzümüze kata-
rak çalışacağız. Bunun içinde sizlerin fi-
kirlerine ihtiyacım var. Kapımız sonuna
kadar açık. Bizim yönetim şeklimiz or-
tak akılla olur” diye konuştu. Akdeniz Sa-
nayi Sitesi esnafının her zaman yanın-
da olduğunu belirten Başkan Kocagöz,
“Esnaf demek bizim baş tacımız de-
mektir“ dedi. “Her şeyin en doğrusunu,
en iyisini yapmak için buradayız” diye-
rek, sözlerini sürdüren Başkan Kocagöz,
“Ben demeyeceğiz, biz diyeceğiz. Hal-
kın başkanı olarak yola çıktık. Her şey
şeffaf olacak. Başınız öne eğilmeyecek“

ifadelerini kullandı.

“İLK ASFALTI 16 YIL
ÖNCE BAŞKANIMLA 

DÖKTÜK”

Akdeniz Sanayi Sitesi Kooperatifi Başka-
nı Mehmet Öztürk, geçmiş olsun dilek-
lerini ileterek, “Başkanımız bugün ara-
mızda değil. Bundan 16 yıl önce de Ak-
deniz Sanayi Sitesinin ilk asfaltını baş-
kanımızla beraber döktük” diyerek, her
daim yanında olan Başkan Kocagöz'e te-
şekkür etti. Akdeniz Sanayi Sitesinin
kuzey bölümünde, 250'nin üzerinde ge-
cekondunun tahliyesinin gerçekleştirildiği
araziye 208 tane 3 er katlı dükkanın ya-
pılacağını bildirdi. Birinci etaba başlan-
dığını, 2. etabın temelinin de önümüzdeki
günlerde Başkan Mesut Kocagöz ile be-
raber atacaklarını belirten Öztürk, Ak-
deniz Sanayi sitesinde 2 bin 500 işyeri ol-
duğunu ve 15 bin kişiye istihdam sağ-
landığını da sözlerine ekledi. Akdeniz Sa-
nayi Sitesi Kooperatifi yönetimiyle sabah
kahvaltısında bir araya gelen Başkan
Kocagöz, daha sonra Akdeniz Modern Sa-
nayi Sitesi'nin devam eden birinci etap ça-
lışmalarını yerinde inceledi. Şantiye işçi-
leriyle tokalaşarak, hal ve hatırlarını sor-
du. Akdeniz Modern Sanayi Sitesi'nin ya-
pımını üstlenen yüklenici firma Ilgazlar
A.Ş'nin ofisini ziyaret ederek, projeyi in-
celedi. � Kepez Belediyesi / Basın Bülten

Sanayi esnafının nabzını tuttu
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, Akdeniz Modern Sanayi Sitesi'nin birinci etap çalışmalarını yerinde inceledi. Akdeniz
Sanayi Sitesi esnafının her zaman yanında olduğunu belirten Başkan Kocagöz, “Esnaf demek bizim baş tacımız demektir“ dedi.

A
ntalya Büyükşehir Beledi-
yesi, Antalya Spor ve Fit-
ness Merkezleri (ASFİM)

ücretsiz spor yapmak isteyenler
için hizmet vermeye devam edi-
yor. Antalyalılar, ASFİM'lerde sağ-
lıklı yaşamın yanında sosyalleş-
me imkanı da buluyor.

13 İLÇEDE
ÜCRETSİZ

Antalya Büyükşehir Belediyesi
Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi
Başkanlığı bünyesinde hizmet
veren ASFİM, vatandaşın hare-
ketli ve sağlıklı bir yaşam geçire-
bilmesi adına, şehrin 13 ilçesin-
de faaliyetlerini sürdürüyor. 13 il-
çede 6 bine yakın kursiyer, ASFİM
imkanlarından faydalanıyor. AS-
FİM, fitness, pilates, reformer,
step aerobik, zumba, çocuk jim-
nastiği, kadınlara özel savunma
sanatı, ileri yaş ve Parkinson
hastalarına özel dersleriyle, birçok
branşta vatandaşlara tamamen
ücretsiz hizmet veriyor.

ONLİNE KAYIT

Haftanın 7 günü, 09.00 ila 22.00
saatleri arasında, uzman eğit-
men kadrosuyla hizmet veren
ASFİM'lerin kapıları, 7'den 70'e
tüm Antalyalılara açık. 2 ay süren
her kurs döneminden sonra, is-
teyen vatandaşlar diğer kurs dö-
neminde de, istediği kursa kayıt
olma imkanına sahip. ASFİM'in
ücretsiz kurslarından faydalan-
mak isteyen vatandaşlar, “genc-
likspor.antalya.bel.tr” adresinden
online olarak kaydını yapabilir.

SAYIYI ARTTIRMAK
AMAÇLANIYOR

Antalya Büyükşehir Belediyesi
Gençlik ve Spor Hizmetleri Dai-
resi Başkanı Nurettin Tonguç,
ASFİM'lerin 13 ilçede hizmet ver-
diğini, bu sayının arttırılmak için
çabaların devam ettiğini söyledi.

Tonguç, “Yeni merkezler açmak
istiyoruz. Bu merkezlerimizde,
fitness, pilates, reformer, step
aerobik, zumba, çocuk jimnasti-
ği, gibi birçok ders veriyoruz.
Tüm kurslarımız ücretsizdir. Yeni
dönem geçtiğimiz hafta başladı.
Dönemler 2 aylık periyotlar ha-
linde yenileniyor. Dönem arala-
rında spor aletlerinin bakımları
yapılıyor. Salonlarımızda hijyen
kuralarına ve temizliğe çok dik-
kat ediyoruz” dedi.

“BEDENEN VE 
RUHEN 

RAHATLIYORUZ”

ASFİM kursiyeri Feden Dişli, AS-
FİM'e geldiğinden beri, günlük
hayatının daha hareketli, daha
konforlu ve daha sağlıklı geçtiği-
ni söyledi. Dişli, “Belediyemizin bu
ücretsiz hizmetine başvuruda bu-
lundum ve başladım. Her şey çok
keyifli gidiyor. Hocalarımız, kişisel
ihtiyaçlarımız doğrultusunda bizi
zorluyorlar ve geliştiriyorlar. Bu, bi-
zim iyiliğimiz için. Ulaşım kolaylı-
ğı da benim için büyük avantaj. Her
yerde olduğu için zaten kolaylık-
la ulaşım sağlama imkanı oluyor.
Hocalarımız da çok deneyimli ve
güler yüzlü. İhtiyaçlarımız doğrul-
tusunda her imkan burada var. O
yüzden, başka bir kurs aramaya ih-
tiyaç duymuyorum” şeklinde. AS-
FİM kursiyeri Dilek Kunduroğlu,
ASFİM'de 2'nci dönemine girdiği-
ni, ilk döneminde pilatesle başla-
dığını, şimdiyse fitness yaptığını
söyledi. Kunduroğlu, “Burası, ha-
yatımızda spora yer verip, kendi-
mizi iyi hissettiğimiz bir yer. Zaten
stresli bir hayat yaşıyoruz. Kendi-
mizi daha iyi hale getirmek için ho-
calarımızın öncülüğünde stres-
ten uzaklaşıp, bedenen ve ruhen
rahatlamaya çalışıyoruz. Hocala-
rımız da çok iyi. Bizimle birebir şe-
kilde iletişime geçiyor ve fikir alış-
verişinde bulunuyoruz. Ekipman-
lar da bizim için çok yeterli” diye
konuştu. � Antalya Büyükşehir
Belediyesi / Bülten

Kepez, dolu dolu etkinliklerle ren-
kleniyor. Kepez Belediyesi, kültürel
etkinlikler kapsamında aynı gün üç

ayrı organizasyon gerçekleştirdi.  Etkin-
likler kapsamında, Dokuma Park’ta Ye-
şilçam Sinema Günü düzenlenerek An-
talyalılar Türk sinemasının unutulmaz
filmleriyle buluşturuldu. Nostaljik at-
mosferde gerçekleşen sinema gösteri-
mi, katılımcılara geçmişe yolculuk yapma
fırsatı sundu. Kültür Festivali kapsamın-
da yine Dokuma Park’ta Kırgız Gençler
Grubu ve Aruzat Dans Grubu sahne
aldı. Grupların rengarenk kıyafetleri ve
müzik ritimleri dikkat çekti.   

YETENEKLİ
ÖĞRENCİLERDEN

KONSER

Kepez Belediyesi’nin aynı gün düzenlenen
bir diğer etkinliği ise, Erdem Bayazıt Kül-
tür Merkezi’nde gerçekleşti. Kepez Bele-
diyesi Sütçüler Müzik Okulları yılsonu
konseri ile sanatseverleri bir araya getirdi.
Müzik okulunun yetenekli öğrencileri, yıl bo-
yunca öğrendikleri eserleri sahnede sergi-
leyerek büyük alkış topladı. Halk Müziği ço-
cuk korosu, bağlama sınıfı orkestrası, piyano
öğrencileri ve keman sınıfı öğrencileri bi-

reysel icralarda bulundu.  Ses eğitimi sını-
fının genç yaş ekibi oratoryo ve öğretmen-
ler sahne aldı. Sütçüler Müzik Okulları’nın
yılsonu konserini Kepez Belediye Başkan
Yardımcısı Evrim Yalçın ve çok sayıda va-
tandaş ilgiyle izledi.

ÇOCUKLAR
DOYASIYA EĞLENDİ

Kepez’de Parklar Şenleniyor’ etkinliği kap-
samında çocuklar, Varsak Aydoğmuş Mahal-
lesi’nde bir araya geldi. Çocuklar, palyaço, mas-
kotlar ve yüz boyama etkinlikleriyle gönülle-
rince eğlendiler. Kepez’de Parklar Şenleniyor
etkinliklerine katılan Varsak Aydoğmuş Ma-
halle Muhtarı Serap Yılmaz, böylesi bir et-
kinliğin mahallesinde düzenlenmesinden
dolayı duyduğu memnuniyeti dile getirdi. Ço-
cukların mutluluğuna ortak olan Kepez
Muhtarlar Dernek Başkanı Süleyman Ka-
baağaç, sosyal ve yerel etkinlikleri halkın aya-
ğına getiren bu hizmetlerden dolayı Başkan
Kocagöz’e teşekkürlerini ileterek,  etkinliklerin
devam edeceğinin müjdesini verdi. Başkan
Kocagöz’ün selamlarını ileten Kepez Beledi-
yesi Kültür ve Sosyal İşler Müdürü Emrah
Yurtlak, “Başkanımızın mutlu çocuklar, mut-
lu aileler hedefiyle ortaya koyduğumuz ça-
lışmalarımız bundan sonrada çocuklarımızı
mutlu etmek için, ailelerimizi mutlu etmek
için mahallelerimizde devam edecek” dedi. 

� Kepez Belediyesi / Basın Bülten

Doğa ve çevre dostu çalışmalarıyla
dikkat çeken Antalya Büyükşehir
Belediyesi, Manavgat’ta katı atık-

ların transferine tam kapasite devam
ediyor. İlçe belediyesinin kamyonlarıyla
toplanan çöpler Büyükşehir Belediyesi ta-
rafından inşa edilen Manavgat Katı Atık
Transfer İstasyonu’na getiriliyor. Buradan
Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından
tırlarla Kızıldağ Mahallesi Göğü mevkiinde
bulunan Katı Atık Katı Atık Düzenli De-

polama Ve Enerji Üretim Tesisi’ne sevk
ediliyor. Böylelikle çöpler bertaraf edilerek
geri dönüşüme kazandırılıyor.

AMBALAJ ATIKLARI
EKONOMİYE

KAZANDIRILIYOR

Manavgat Katı Atık Düzenli Depolama ve
Enerji Üretim Tesisinde mekanik ayrış-
tırma ünitesinde evsel atığın içerisinde-
ki ambalaj atıkları hacimsel büyüklük ve
cinslerine göre ayrılıp balyalanarak eko-
nomiye kazandırılıyor. Ambalaj atıklarının
ayrıştırılması ile depolama sahasına gön-
derilen atık miktarı azaldığı için depola-
ma sahasının ekonomik ömrü uzuyor. Bu
atıklar döngüsel ekonomiye kazandırılır-
ken çevre kirliliğinin de önüne geçiliyor.
� Antalya Büyükşehir Belediyesi / Bülten

Kepez'de sanat şöleni
Kültürel etkinlikler kapsamında aynı gün Dokuma Park’ta Kültür Festivali, Erdem Bayazıt Kültür Merkezi’nde Sütçüler Müzik Okul-
ları konseri, Varsak Aydoğmuş Mahallesi’nde ‘Kepez’de Parklar Şenleniyor’ etkinlikleri Antalyalılara unutulmaz bir gece yaşattı.

Antalya Büyükşehir Belediye-
si tarafından “temiz çevre,
temiz toplum” anlayışıyla
Manavgat’ta inşa edilen Katı
Atık Transfer İstasyonu tam
kapasite ile çalışarak hizmet
vermeye devam ediyor.

Tonlarca atık ekonomiye kazandırılıyor

ASFİM'li bireyler sporla buluşuyor
Antalya Büyükşehir Belediyesi'nin, ücretsiz spor im-
kanı sunduğu Antalya Spor ve Fitness Merkezleri (AS-
FİM), Antalyalıları sporla buluşturmaya devam ediyor.
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN ELEMAN

KİRALIK

SATILIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
ARSAN ÇADIR BRANDA’da
çalışmak üzere DİKİŞ 
MAKİNESİ KULLANABİLEN
Bay Bayan eleman alınacaktır.
Dolgun maaş +Sgk + yemek 
İrtibat : 0242 519 50 41 / Alanya

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
20.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Sütçü İmam Dondumdurma’da
yaz kış çalışacak bay-bayan
çalışma arkadaşları 
aranmaktadır.
Yüksek maaş + SGK + Yemek
Gsm: 0542 408 10 05

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama Fab-
rikası Bünyesinde çalıştırılacak
E sınıfı ehliyet sahibi şoför alımı
yapılacak. Başvurunun 
bizzat ya da telefon ile 
yapılması gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
Yetkili Otomobil Bakım Onarım
Servisinde Çalışmak Üzere;
Mekaniker Usta
Kaporta Ustası
Boya Ustası
Trim Ustası
Odacı
Mekanik Servis Danışmanı
Hasar Servis Danışmanı
Mekanik Atölye Formeni
Kaporta Boya Formeni
alınacaktır.
Gsm: 0532 746 88 04

ELEMAN
Çarşı lokantası bünyesinde 
12 ay çalışmak üzere komi ve
bulaşıkçı bay bayan alınacaktır 
Gsm: 0538 021 66 86

Ön sahada çalışacak
akaryakıt satış görevlisi 
çalışma arkadaşları arıyoruz.

Müracaatların şahsen yapılması 
rica olunur.
Adres: Oba Mah. Çevreyolu Cad.
Tel: 0242 514 17 14

ELEMAN  
Firmamız bünyesinde 
yetiştirilmek üzere Alanya’da
ikamet eden, Makine teknikeri
ya da Aotocad bilen bayan 
eleman alınacaktır.

MES-AS ASANSÖR
Adres: Cikcilli Mah. Alaiye Sitesi
B Blok No:9 / ALANYA
Tel: 0242 514 46 19

Alanya'nın hacikerimler 

Mahallesi'nde 440 metrekare 

olan köy yerleşim yeri içerisinde

konumu manzara mükemmel

olan duvarı hafriyatı yapılmış

elektrikrigi suyu olan yola sıfır 

yerimiz satılıktır 

İster villa yap ister bungolav yap

tek kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

BİOCLİMATİK

ÇİFTCAM TWİNMAX

GİYOTİN

Ön muhasebe ve excel ve
sosyal medya kullanabilen

bayan eleman aranıyor.

Müracaatlar yüzyüze
yapılacaktır.

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi
yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

�Alüminyum doğrama
� Cam cephe
� Plastik Doğrama
� Kompozit
� Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

ELEMAN
Elektrik tesisat usta ve
kalfaları aranmaktadır. Sig-
orta + prim + yemek + maaş
İlgilenenlerin randevu ile 
yüz yüze müracatları dikkate 
alınacaktır. 
Adres: Cikcilli mahallesi,
Eğriköprü caddesi, Alanyum
Avm arkası No:37 
Gsm: 0533 446 88 88

ELEMAN  
Emlak firmamızda eşyalı daire ve
merdiven temizliği ve ütü iş-
lerinde 12 ay çalıştırılmak üzere 
kendine ve temizliğine güvenen 
25 ile 35 yaş arası bayan 
temizlik elemanı alınacaktır.
Not : Görüşmeler şahsen

yüzyüze yapılacaktır.
Tel : 0242 514 08 66
Gsm : 0532 581 27 38
Adres: Cumhuriyet Mahallesi 

1409 Sokak Seher Sitesi 
B Blok 13/A  Alanya

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

Kargıcak Mahallesi'nde 
2+1, ayrı mutfak, 3. kat, sıfır daire,

eşyasız, full aktiviteli, 
ebeveyn banyolu, 2 balkon.

15.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

ALANYUM AVM VE AKDENİZPARK 
AVM GÜVENLİK BAY PERSONEL ALIMI

Alanyum AVM ve Akdenizpark AVM 
güvenlik departmanında çalıştırılmak üzere,  

bay güvenlik personeli aranmaktadır. 
Her iki Avm içinde başvurular ve görüşmeler 

Alanyum Avm’de yüz yüze yapılacaktır.

ALANYUM AVM- BAHÇE VE BİTKİ BAKIMINDAN
ANLAYAN TEMİZLİK GÖREVLİSİ

�Alanyum AVM bünyesinde bulunan temizlik departmanında
çalışmak üzere;
� Tercihen daha önce bahçe/peyzaj işlerinde çalışmış,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

OYUN PARKI GÖREVLİSİ-OYUN PARKI

�Alanyum AVM’de bulunan Oyun Parkı şubemizde çalışmak
üzere;
� Tercihen çocuk gelişimi/sosyal hizmet vb. bölümlerden mezun,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Tam zamanlı oyun parkı görevlisi alımı yapılacaktır.

AKDENİZ PARK AVM- TEMİZLİK GÖREVLİSİ 
(MAHMUTLAR MAH.)

� İnşaatı süren alışveriş merkezimizin temizlik işlerinde çalışmak
üzere;
� Tecrübeli/tecrübesiz,
� Vardiyalı ve esnek çalışma saatlerine uyum sağlayabilecek,
� Mahmutlar Mahallesi’nde ikamet eden,
� Tam zamanlı erkek temizlik görevlisi alımı yapılacaktır.

İletişim Adresi: (0242) 515 03 15
Başvuruların bizzat Alanyum AVM Yönetim birimine 

gelerek yapılması rica olunur.
Alanyum AVM yönetimine

bayan sekreter aranmaktadır.

Müracaatların şahsen
Alanyum AVM Yönetimine

yapılması rica olunur.

Tel: 0 242 515 0315

Kurumumuza ait 2006
model, 07 NM 848 plakalı,
179.690 km’de olan Doblo
Combi 1.9 M.Jet tipi, çelik
grisi renginde Fiat Doblo
marka aracımız satılıktır. İlgi-
lenenlerin 29.07.2024 tari-
hine kadar odamıza teklif
vermeleri rica olunur.

ALANYA 
PAZARCILAR VE 

MANAVCILAR ODASI 
BAŞKANLIĞINDAN 

BİLDİRİLMİŞTİR
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Çıplaklı’da 985 m2, %20 - 5 kat imarlı, ticari alan, köşe parsel 
2) Demirtaş’ta 6000 m2, emsal 0,50 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 1327 m2 elektrik yol su var deniz manzaralı 2.100.000 TL

2) Yenice’de 451 m2 yolu var müstakil tapulu 480.000 TL

3) Demirtaş’da 1144 m2 emsal %50- 2 kat imarlı deniz manzaralı

4) Bektaş’da 4250 m2 , %20 , 2 kat imarlı deniz manzaralı

5) Payallar’da %20 - 4 kat imarlı deniz manzaralı

5) Hasbahçe’de 980 m2 deniz manzaralı köşe parsel

1) Cikcilli’de sıfır 3+1 havuzlu kuzey batı cephe 5.000.000 TL
2) Cikcilli’de sitede 9.kat full manzralı 2+1 ayrı mutfak 4.200.000 TL
3) Çıplaklı’da 4+1 dubleks sıfır havuzlu gücey cephe 4.300.000 TL
4) Çıplaklı’da 2+1 ayrı mutfak 2.kat güney cephe 3.300.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Orman İşletmesi civarı 2.kat 3+1 kiralık 13.000 TL
2) Orman İşletmesi civarı 4.kat kiralık eşyalı 3+1 15.000 TL
3) Çıplaklı’da 1+1, 2.kat kiralık 7.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER
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SÜ PER LİG PU AN DU RU MU
TA KIM LAR O G B M A Y  P
1.Fenerbahçe 4 3 1 0 11 2 10
2.Beşiktaş 3 3 0 0 8 2 9
3.Galatasaray 3 3 0 0 9 3 9
4.Eyüpspor 3 2 2 0 6 2 8
5.Başakşehir 3 2 1 0 10 5 7
6.Göztepe 4 1 3 0 5 3 6
7.Samsunspor 3 2 0 1 4 2 6
8.Kasımpaşa 4 1 2 1 6 6 5
9.Konyaspor 4 1 1 2 5 7 4
10.Sivasspor 4 1 1 2 2 4 4
11.Antalyaspor 4 1 1 2 7 10 4
12.Ç.Rizespor 4 1 1 2 3 8 4
13.Gaziantep FK 2 1 0 1 1 1 3
14.Bodrumspor 4 1 0 3 4 8 3
15.Trabzonspor 2 0 2 0 0 0 2
16.Alanyaspor 4 0 2 2 4 9 2
17.Kayserispor 2 0 1 1 1 2 1
18.Hatayspor 4 0 1 3 4 9 1
19.Adana Demir 4 0 1 3 4 10 1

TRENDYOL SÜPER LİG 5. HAFTA
15 Eylül 2024
Galatasaray - Ç.Rizespor
Alanyaspor - Hatayspor
Antalyaspor - Adana Demir
Samsunspor - Konyaspor
Sivasspor - Gaziantep FK
Trabzosnpor - Beşiktaş
Kayserispor - Eyüpspor
Kasımpaşa - Fenerbahçe
Bodrumspor - Başakşehir
Göztepe - BAY

TRANSFER GÜNDEMİ

Galatasaray, piyasa değeri 100 mil-
yon Euro olan Nijeryalı golcü Victor Ja-
mes Osimhen'i kiralık olarak kadrosu-
na kattı.. 

Galatasaray, Victor Osimhen trans-
feri ile hem kulüp hem de Süper Lig ta-
rihinin kadro değeri rekorunu kırdı.. 

Galatasaray'ın milli oyuncusu Kerem
Aktürkoğlu, Portekiz ekibi SL Benfica'ya
transfer oldu.. 

Galatasaray, Weston Mc Kennie için
temaslarını sürdürüyor..

Fenerbahçe ve Kızılyıldız, Rade Kru-
nic transferi için anlaşmaya vardı..

Fenerbahçe, Luan Peres’in Santos'a
transfer olduğunu açıkladı.. 

Trabzonspor, teknik direktörlük gör-
evi için Şenol Güneş ile anlaşma sağladı..  

Beşiktaş ve Benfica, Joao Mario
transfer için anlaşma sağladı.. 

Beşiktaş, takımda kalan Alex Oxlade-
Chamberlain'in lisansını çıkardı..

Kasımpaşa, Lugano'dan ayrılan Ek-
vadorlu sağ bek Jhon Espinoza ile an-
laştı.. 

Eyüpspor, Svit Seslar'ın Celje'ye ki-
ralandığını açıkladı.. 

Hatayspor, Katar ekibi Al-Gharafa'da
forma giyen 31 yaşındaki Cezayirli 10 nu-
mara Farid Boulaya ile görüşüyor..

Fatih Karagümrük, geçtiğimiz se-
zon Hatayspor forması giyen ve son ola-
rak Sakaryaspor ile anlaşan Lamkel Ze'yi
kadrosuna kattığını duyurdu.. 

Ankaragücü, İstanbulspor’dan sol
bek Ali Yaşar ile ilgileniyor. Oyuncunun
kulübüne teklif yapıldı.. 

Iğdır FK son olarak Fatih Karagümrük
forması giyen Valentin Eysseric ile 2 yıl-
lık sözleşme imzaladı.. 

Boluspor, Kopenhag forması giyen
hücum oyuncusu Paul Makuiru ile an-
laşmaya vardı..

Boluspor, teknik direktörü Serhat
Gülpınar ile yollarını ayırdı.. 

Belediye Derincespor, geçtiğimiz se-
zon İnegölspor forması giyen forvet Ba-
tuhan Altıntaş ile anlaşmaya vardı..

Sakaryaspor'da Max Gradel sözleş-
mesini feshetti. Oyuncunun yeni takımı
Amedspor oluyor..

Trabzonspor'da teknik
direktör Abdullah Avcı
ile yolların ayrılması-

nın ardından gündeme gelen
Fatih Tekke yıkıldı. Fatih Tek-
ke, Fenerbahçe maçı sonra-
sı kendisine yöneltilen Trab-
zonspor ile ilgili soruya:
"Trabzonluyum, Trabzons-
porluyum. Bir gün yuvaya
dönmek ne zaman olur bil-
miyorum." şeklindeki açık-
lamasıyla yuvaya dönüş me-

sajı vermişti. 

FATİH TEKKE 
YIKILDI! 

Trabzonspor ile anlaşan ve
imza için çağırılmayı bekleyen
Fatih Tekke'ye, kendisi ile ilgi-
li anlaşmadan vazgeçildiği yö-
nünde telefon ile bilgi verilmesi
üzerine genç teknik adamın
büyük hayal kırıklığı yaşadığı

gelen bilgiler arasında.

'BUNU
UNUTMAM'

Fatih'in kendisine son durumu
ileten yöneticiye, "Şenol hocam
benim hem hocam hem abi-
miz. Ama anlaşma sağlandık-
tan sonra bu tavır hiç hoş ol-
madı. Hem bana hemde bu ay-
rılığım için onay veren Alan-

yaspor'a bu karar kırıcı
oldu. Trabzonspor'a asla
küsmem ama bunu ya-
panlara kırgınım. Bunu hiç
unutmam. Trabzonspor hiç-
bir evladına bunu yapmaz
yapmamalı" şeklinde kırgın-
lığını dile getirdiği öğrenildi.

Öte yandan Trabzonspor, ef-
sane isimlerden Şenol Güneş
ile bugün yeniden masaya
oturdu. � Ercan YILDIRIM

Alanya 1221 Futbol Kulübü'nün
de yer aldığı TFF 3. Lig'de yeni
sezon, 7 Eylül Cumartesi ve 8

Eylül Pazar günü oynanacak karşı-
laşmalarla başlayacak. 16'şarlı 4
grupta toplam 64 takımın mücade-
le edeceği TFF 3. Lig'de, Gruplarda
1'er takım doğrudan, 1'er takım da

play-off müsabakaları sonrası TFF 2. Lig'e yük-
selecek. Gruplardan 3'er takım küme düşecek. 
TFF 3. Lig 3. Grup'ta yer alan Alanya 1221 FK,
yeni sezona deplasmanda Yozgat Belediyesi Bo-
zokspor karşılaşmasıyla başlayacak. Mavi be-
yazlılar sezonun ilk iç saha maçında ise Bursa
temsilcisi 1923 Mustafa Kemal Paşa Spor Kulü-
bü'nü misafir edecek. 

Öte yandan TFF 2. ve 3. Ligde Haftanın Canlı ya-
yınlanacak maçları açıkladı: 
Yayınlanacak olan müsabakaların listesi şu şekilde:

1 Eylül 2024 Pazar
TFF 2. Lig Beyaz Grup
19.00 Altay - Anagold 24Erzincanspor
TFF 2. Lig Kırmızı Grup
16.00 Van Spor FK - Belediye Derince Spor

7 Eylül 2024 Cumartesi
TFF 3. Lig 1. Grup
15.30 Artvin Hopaspor - 23 Elazığ Futbol Kulübü

8 Eylül 2024 Pazar
TFF 3. Lig 2. Grup
19.00 Balıkesirspor - Fatsa Belediyespor
TFF 3. Lig 3. Grup
16.30 Küçükçekmece Sinop Spor Kulübü - Pazarspor
TFF 3. Lig 4. Grup
19.00 Orduspor 1967 A.Ş. - Edirnespor

TFF 3. LİG 3. GRUP 1. HAFTA
07 Eylül Cumartesi
Bayburt İÖİ 15:30 Çorluspor 1947
1922 Konyaspor 16:00 Karabük İY
Ayvalıkgücü Bld. 16:30 Aliağa Futbol
Efeler 09 SK 16:30 Viranşehir Bld.
08 Eylül Pazar
Osmaniyespor 16:00 52 Orduspor
Yozgat Bld. 16:00 Alanya 1221 FK
Mustafa Kemalpaşa16:30 Çankaya FK
KC Sinopspor 16:30 Pazarspor

� Ercan YILDIRIM

KUPADA İLK EŞLEŞMELER BELLİ OLDU
ZTK 1. TUR MAÇLARI

Şırnak Petrolspor - Kurtalanspor
Bitlis Özgüzeldere - Hakkari Zapspor
Dersimspor - Adayaman FK
23 Elazığ FK - 12 Bingölspor
Kelkit Hürriyetspor - Kars 36 Spor
Bayburt İÖİ - Arhadanspor
Kahramanmaraşspor - Nevşehir Bld.
K.Maraş İstiklalspor - Kilis Belediyespor
Etimesgut Belediyespor - Kırşehir FK
Çankırı FK - Kırıkkale FK
Uşakspor - 1922 Konyaspor
Bucak Oğuzhan - Denizlispor
Zonguldak Kömür - Bartınspor
Sinopspor - Düzcespor
Bozüyük Vitraspor - Bursaspor
Yeşil Ova FK - Yeni Çanspor

2024 - 2025 sezo-
nu Ziraat Türki-
ye Kupası (ZTK)

1. Eleme Turu eşleş-
meleri belli oldu. 32
takımın mücadele
edeceği 1. Tur ele-
melerinde karşılaş-
malar 10, 11 ve 12
Eylül tarihlerinde oy-
nanacak. Süper Lig
şampiyonluğu bulunan Bursaspor'un Kupada
1. Tur maçlarında yer alırken, bu turda Si-
nopspor, Uşakspor, Çankırı FK, Kahraman-
maraş, Bingöl, Bitlis, Adıyaman FK, Nevşehir
Bld.spor, Kırıkkale FK ve Düzcespor gibi il tem-
silcileri de dikkat çekti. � Ercan YILDIRIM

Teknik Direktör Vincenzo Montella yönetiminde yapılan an-
trenmanda, futbolcular video toplantı ve fitness salonundaki
ısınma ve mobilizasyon çalışmalarının ardından sahaya geldi.

Sahada ısınma bölümünün ardından tek pas ve taktik çalışmalar ya-
pıldı. Daha sonra iki gruba ayrılan oyuncuların bir bölümü yenile-

me antrenmanı yaparken, diğer grup ise çift ka-
leli taktik maç yaptı. İzinli olan Kerem Aktürkoğlu

ile sol kasığında zorlanma bulunan Semih Kı-
lıçsoy ve kalçasında ağrı hisseden Hakan Çal-

hanoğlu idmana katılmadı.

Ay-Yıldızlıların çalışmasında
yeterli oyuncu sayısını sağla-

mak için Ümit Millî Takımımızdan
da yedi futbolcu yer aldı. Kaleciler

Deniz Dilmen, Emre Bilgin ve Jankat Yılmaz, sa-
vunma oyuncuları Emrecan Terzi ve Metehan Bal-
cı ile orta saha mevkiindeki futbolculardan Bartuğ
Elmaz ve Yunus Emre Konak A Millî Takım ile
saha antrenmanına katıldı. � Ercan YILDIRIM

Trendyol Süper Lig'de en kötü sezon başlangıcını
yapan Corendon Alanyaspor, 5'inci haftada evin-
de ağırlayacağı Atakaş Hatayspor maçının hazır-

lıklarına bugün başlayacak. Fenerbahçe deplasmanı son-
rası beş günlük izne çıkan turuncu yeşilli futbolcular bu-

gün (çarşamba) Cengiz Aydoğan Kulüp Tesisleri'nde top-
lanacak ve Hatayspor maçının ilk çalışmasını akşam

saatlerinde yapacak. � Ercan YILDIRIM

Korindon Alanyaspor'un 5. hafta me-
saisi bugün yapılacak idmanla başlıyor.

MESAİ BAŞLIYOR

Corendon Alanyaspor teknik direktörü Fatih Tekke’nin yıl-
larca formasını giydiği efsanesi haline geldiği Trab-
zonspor'a teknik adam olarak dönme hayali suya düştü. 

MİLLİ TAKIM SAHAYA İNDİ
UEFA Uluslar Ligi'nde Galler ve İzlanda ile oynayacağı maçlar için İstanbul'da toplanan A Millî Takımımız, hazırlıklara başladı.

TFF 3. LİG'DE SEZON BAŞLIYOR
TFF 3. Lig'de 2024 - 2025 sezonu hafta sonu
oynanacak karşılaşmalarla başlayacak. 

Alanya 1221 FK başkan Levent Uğur, Alanya
İlçe Gençlik ve Spor Müdürü Emre Kıldır-
gıcı'yı makamında izyaret etti. Ziyaretten duy-

duğu memnuniyeti dile getiren Emre Kıldırgıcı,
haftasonu başlayacak olan TFF 3. Lig maçlarında
Alanya 1221 FK'ya başar dileklerini iletti. Görüş-
mede Milli Egemenlik Stadı'nda oynanacka lig
maçlarında ki protokol tribün düzenlemesi de gö-
rüşüldü. Alanya 1221 FK başkanı Levent Uğur,
"Gençlik ve İlçe Spor Müdürü Sayın Emre Kıl-
dırgıcı Bey’ i ziyaret ettik. Kendilerine formamı-
zı takdim ettik. Misafirperverliklerinden dolayı çok
teşekkür ederiz." dedi. � Ercan YILDIRIM

UĞUR KILDIRGICI'YI
ZİYARET ETTİ
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